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Nem hosszabbítanak László Csabával a felvidéki csapatnál, ezt közölte a DAC honlapja.  Az
udvarhelyi származású futballedző 2016 októberében került a 
DAC-hoz,
húsz bajnoki- és két kupamérkőzésen 
irányította az együttest,
amellyel a bajnokságban a hetedik helyen zárt, míg a Szlovák Kupában a negyeddöntőig
menetelt. Az edző 
nagy élményekkel gazdagodhatott
a DAC-nál töltött korszakában, hiszen az örök rivális Slovan Bratislavát is legyőzte csapatával. 

  

 {youtube}42MFdoqPyx8{/youtube}

  

„Szeretnénk kifejezni őszinte köszönetünket Csabának a klubban elvégzett munkájáért. Utólag
is jó döntésként értékeljük, hogy Csabára bíztuk az A–csapat vezetését, és úgy gondoljuk, hogy
teljesítette a feladatot, mellyel a klubunkhoz érkezett. Csabának sok sikert kívánunk, és
biztosak vagyunk abban, hogy a következő tevékenységében is sikeres lesz" – idézi a csapat
honlapja Világi Oszkárt , a klub tulajdonosát, majd megjegyzi, hogy a csapat új edzője minden
bizonnyal a Budapest Honvédtól távozó  Marco Rossi lesz, aki a
Honvéddal óriási meglepetésre megnyerte a magyar bajnokságot.
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http://fcdac.sk/hu/hirek/2017/06/09/laszlo-csaba-tavozik-a-dac-bol
https://www.youtube.com/watch?v=GK33t6-CFZg
https://www.youtube.com/watch?v=XENxEzI7nEQ
https://www.youtube.com/watch?v=Hf4EEsZsHKI
http://index.hu/gazdasag/2017/04/25/majd_az_oszi_elintezi/
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  László Csaba 2004 januárjában lett a magyar labdarúgó válogatott pályaedzője LotharMatthaussmellett, majd a Ferencváros vezetőedzője lett. Jelzett év őszén az UEFA-kupa csoportkörébevezette az együttest. Ezt követően Skóciába szerződött, ahol az év menedzserénekválasztották 2009-ben a Hearts of Midlothian edzőjeként (harmadik helyen végzett a Celtic és aRangers mögött). Volt a belga Charleroi edzője, de Uganda és Litvánia szövetségi kapitánya is,a DAC előtt az MTK-nál dolgozott. A budapesti klub az őszt a másodosztályban kezdi, ugyanisa bajnokság végén kiesett az NBI-ből.  László Csaba tavaly nyár óta Székelyudvarhely egyik sportnagykövete.
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